
Zápis z 12. jednání Komise Kultury 

Konané dne 15.4.2024  

Přítomni :   p. Hála, p. Nosek, p. Bartoš, p. Richtr, p. Kořán, p. Stránik, pí.Mottlová, pí. 

Vnoučková- Lukšová ( příchod ve 14.55 a odchod v 15.48) 

 

Nepřítomni: Ladislav Karlíček, Anna Tučková 

Omluveni:  

Komise v počtu 8 členů je usnášení schopná. 

Hosté: p. 2.místostarosta Miloslav Pelc, pí. Ing. Jana Palacká vedoucí odboru KLCRU, pí. Mgr. Kateřina 

Kalčíková referent odboru KLCRU 

Zapisovatel: Jaroslava Nováková referent odboru KLCRU 

1) Zahájení jednání  

Uvítání, kontrola účasti, schválení programu, předsedkyně KK zahájila jednání konstatováním, že 

komise je usnášeni schopná a předložila návrh programu jednání.  

Přivítání a seznámení s novou referentkou odboru kultury/KLCRU/ paní Mgr. Kateřinou Kalčíkovou  

Hlasování: Pro 7, Proti 0, Zdržel se 0 

 

2) Informace o využití dotace na Muzeum Mariánské Lázně  

- pan Bartoš informoval členy KK o získané dotaci pro městské muzeum v celkové částce cca 22. 

milionů Kč. KK bere na vědomí poskytnuté informace o využití finančních prostředků. Jedná se o 

investice do oprav a modernizaci muzea i jeho expozic. 

3) Návrh na změnu OZV fondu kultury na Statut Fondu kultury  

Dne 14.04.2024 proběhla schůzka členů komise /Ivana Mottlová a pan Bartoš/ s panem starostou 

Martinem Hurajčíkem. 

- pan Bartoš při schůzce s panem starostou předložil jako vzor systém z města KONCEPCE PODPORY 

KULTURY MĚSTA ČESKÝ KRUMLOV a důležitou část: Strategii podpory kultury, která zahrnuje jednak 

cíle Koncepce a jednak praktická opatření k jejich realizaci. Pan starosta vypracování a doplnění 

pravidel pro Mariánské Lázně podpořil 

K nahlédnutí do podrobností zde: ckrumlov.cz/docs/cz/koncepce_kultury.xml 

- KK pověřuje pana Bartoše, aby se sešel s panem Tomášem Marzym z komise sportu a projednal 

s ním pravidla pro poskytování dotací. Na příštím jednání pan Bartoš podá KK doplňující informace 

k pravidlům pro poskytování dotací z FK.  

4) Fond kultury 2024 

- paní předsedkyně Ivana Mottlová informovala členy KK o nepřijaté dotace z FK 2024. Jedná se o 

žádost číslo 27 od paní Nikol Rálišové, která získala dotaci v celkové částce 9000 Kč. Dotaci nepřijala 

z důvodu nízké podpory od města.  

5) Žádost do FK na charitativní turnaj ve fotbale  

- paní předsedkyně Ivana Mottlová informovala členy KK o došlé žádosti na odbor KLCRU za účelem 

pořádání charitativní akce T07- Fotbal. Charita 



- tato žádost nepřísluší k hodnocení KK 

Hlasování: Pro 8, Proti 0, Zdržel se 0 

 

6) Info o ZLS 2024 

- paní Ing. Jana Palacká informovala členy KK o programu zahájení lázeňské sezóny 2024. Ke dni 

15.04.2024 je již program ZLS 2024 připravený k realizaci. Již se jen dolaďují detaily.  

 

7)Informace o prezentaci : Klimatických lázní“ 

- paní Palacká zaslala všem členům informaci, kde najít a jak používat logo KLIMATICK0 Lázně 

Klimatické lázně - Oficiální stránky města Mariánské Lázně (muml.cz) 

8) Příprava a diskuse o koncepci kultury karlovarského kraje 

- paní Ing. Jana Palacká informovala členy KK o koncepci pro Karlovarský kraj, koncepci, kam 

směrovat atd…Karlovarský kraj zpracovává Strategický plán pro CR a lázeňství 2024, zároveň pracují  

- na strategickém plánu se bude pracovat v průběhu roku  

9) Účast/neúčast některých členů KK 

- paní předsedkyně Ivana Mottlová bude navrhne panu Karlíčkovi/členu KK/ zda by nezvážil 

odstoupení z komise kultury a rezignoval, abychom mohli doplnit komisi o aktivního člena. Vzhledem 

k jeho prac. vytíženosti není schopný na jednání docházet. 

 

 

 


